
 

 
 

Poznań, 6 stycznia 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. funkcjonowania przychodni Poradnia Terapii Uzależnienia od Alkoholu „Wilda” 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

W związku z otrzymaniem od mieszkańców Wildy wiadomości mailowej z prośbą o 

zainteresowanie się sprawą funkcjonowania przychodni Poradnia Terapii Uzależnienia od 

Alkoholu „Wilda”, uprzejmie proszę o odpowiedzi na postawione przez zgłaszających sprawę 

pytania: dlaczego nie odbył się przetarg na lokal położony przy ul. Czwartaków 17 w Poznaniu 

oraz dlaczego wykorzystując miejski majątek komunalny funkcjonuje wyłącznie komercyjna 

przychodnia w przypadku, gdy potrzebna jest przychodnia z kontraktem NFZ. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


